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Vragen van de leden Jacobi (PvdA) en Van Veldhoven (D66) aan de 
staatssecretaris van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie over 
correspondentie met de Europese Commissie over de afbraak van het 
natuurbeleid (ingezonden 20 juni 2011). 

Vraag 1
Kent u het artikel uit de NRC-Next van 19 mei 2011, de dag ná het debat over 
Natura 2000? 

Vraag 2
Klopt het dat de Europese Commissie een informatieverzoek heeft gedaan 
inzake het natuurbeleid, zoals voorgenomen door het Kabinet? 

Vraag 3
Klopt het dat dit de eerste stap is in een ingebrekestelling? 

Vraag 4
Klopt het dat in het informatieverzoek is gevraagd naar Hedwigepolder, het 
Kierbesluit, het ontgrenzen van twee natura 2000-gebieden, het soortenbeleid 
en het loslaten van milieukwaliteitdoelstellingen 

Vraag 5
Welke onderwerpen zijn er nog meer aan de orde? 

Vraag 6
Klopt het dat in geval van ingebrekestelling een boete van maximaal 300 000 
euro kan worden verwacht?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2010–2011, Vragen


